

九、停頓一分鐘後，繼續宣讀：

1. 現在，繼續在「Grade」欄內，填入你在美國學校的年級。

※ 請監考人務必督導學生填妥此 Grade 欄，否則學生成績單上的百分位分數欄將空白。學生無法評估自己的分數。

2. 在「Sex」欄內填入 Female 或 Male。

3. 寫完以後，請把鉛筆放下來。

1. Now, what is your grade level at the regular American school? Please find the number and fill in the bubble on the Grade section. (Examiners must emphasize the importance of filling in the Grade section. This will allow the students to receive the proper percentile scoring on the test result)

2. In the sex section, fill the bubble female or male.

3. Please put down your pencil after finishing the above instructions."

十、主考人員巡視考生是否填妥，等全體學生都放下鉛筆後，主考人繼續宣佈：

1. 現在請撕開封條，把你試題卷打開，看第 3 頁。試卷的其他部分沒有我的說明或指示，不可以隨便翻看（停頓十秒鐘）。

2. 在開始進行今天的考試之前，請你先回答從第 86 題開始的問卷調查 (survey)。要記得把你們的答案填在答案卷上正確的題號後面，試題卷裡面不要做任何記號。

3. 現在開始回答問卷調查，寫完後請你把鉛筆放下，並且把試題卷合起來。

1. Now please tear off the seals and open your exam booklets. Turn to page "one". Without my instructions, please do not turn to other pages or sections.

2. Before beginning today's test, please answer the survey starting at question #86. Remember to fill in the right numbers matching the correct answers on the Scantron sheet. Do not mark on the exam booklets.

3. You may now begin the survey. When finished, put your pencils down and close the exam booklets.